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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Camilla Waltersson Grönvall (M)

2024/25:644 HVB-hem som drivs av kriminella

I en hemligstämplad rapport från Polismyndigheten i augusti avslöjades att 18 
bolag som driver HVB-hem på 28 platser i Sverige har kopplingar till 
organiserad och släktbaserad brottslighet.

Statsrådet reagerade starkt på uppgifterna och sa: ”Det är ingen tvekan om vad 
som ska hända med de HVB-hemmen – de ska stängas.”

Nu har fyra månader gått, och Ivo som myndighet låter meddela inför årsskiftet 
att fram till den 17 december har 18 HVB-hem bedömts ha så pass allvarliga 
brister att de tvingats stänga under 2024.

Min fråga till statsrådet Camilla Waltersson Grönvall är därför:

 

Hur har statsrådet agerat för att de HVB-hem som pekas ut i Polismyndighetens 
larmrapport och som drivs av kriminella ska stängas, och hur många av de 18 
HVB-bolag och deras åtminstone 28 HVB-hem som pekas ut i rapporten är 
därmed stängda?

………………………………………

Fredrik Lundh Sammeli (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-12-23
Besvaras senast
2025-01-07
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


